
Kulturudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 22. december 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Spørgsmål 115
Der blev på ’åbent samråd om foreningslivet og administrative byrder’ i kulturudvalget 
den 23. november 2021 nævnt, at man ville vende retur til foreningslivet med henblik 
på at få kortlagt udfordringer heri. Vil ministeren redegøre for, hvorfor man ikke allerede 
har fået kortlagt disse, da en arbejdsgruppe allerede har arbejdet på udfordringerne i 
foreningslivet i over et år, og da man jo i store træk allerede ved, hvilken indsats der er 
påkrævet for at forbedre vilkårene for foreningslivet i relation til hvidvaskreglerne?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Dennis Flydtkjær (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Dennis.Flydtkjaer@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Christian Schmidt
formand
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